



Agenda styremøte 5/2023

Tid / sted 18:00 / Grønnegata (Trines jobb)

Innkalt / tilstede hele styret + varamedlemmer

Forfall Camilla, Alfred

Dagsorden styremøte 23.08.2023

1. Godkjenning av dagsorden

- Godkjent uten anmerkninger

2. Godkjenning referat fra forrige styremøte

- forrige referat bør legges ved ny innkalling.

3. Søknad om støtte til nordisk viltspormesterskap

- Pr. «rullemail» så har styret tidligere godkjent dette.
Men iom. at vi enda ikke har mottatt sum el. så har saken blitt utsatt til dette møtet for å diskutere nærmere omstendighetene rundt dette.
- Styret ønsker å støtte Per Harald Simonsen med kr 3000,- som reisestøtte til VM i viltspormesterskapet.

4. Retrievernytt nr. 3 2023

- Utsatt frist 27.08
- Retrievernytt bør jo skrive litt om V.S mesterskapet (om vi rekker dette).
- Jubileumsfest, jubileums utstilling og WT med dualkåring, Jaktprøver.
Hadde besøk av daværende leder, som delte ut æresmedlemskap.
WT – hadde maksimalt antall deltakere, noe vi er svært fornøyde med.
- Tirsdagstreningene forsetter – vi ønsker alle velkommen osv.

5. Sponsoravtaler 2024

- Avdelinga bør kanskje søke egne leverandører.
 - o Vom, eukanuba, felleskjøpet (tr.heim) eller andre.

6. Utstillingspolitikk i NRK (sak fra hovedstyret, egen epost/vedlegg kommet om dette)

- Utstillingskomiteen forbereder sak til neste styremøte.

7. Webkurs 21-22.10.2023

- Hvem har behov for kurs?
- Det er flere som har behov for kurs.
- Kontra ønske – er at dette kjøres online, evt. at kursholder kommer hit.



NORSK RETRIEVERKLUBB AVD. TROMSØ OG OMEGN

8. Dyrevelferdskontrollør

- Dette er vi klar over, og har overholdt forpliktelsene siden oppstart i juli.

9. Kurs 2023 / 2024

- Jakt – Styret er enig i at vi skal prøve å invitere kursholder i oktober.
- Lydighet (RL, LP) – styret spør aktuelle kursholdere.
- Valp – hvem kan ta det kurset

10. Blodspor

- Sporgruppa bes ferdigstille siste kurs, før annen aktivitet iverksettes.

11. Premier til høstutstillingen 16.09.2023

- Styret ber medlemmene om å bidra.
- Barn og hund skal ivaretas

12. Innkomne saker / forslag fra avdelingen Tromsø og omegns medlemmer

- Interesse for arrangering av rallylydighetskonkurranse i regi av avdelingen (2024)
- Styret er positiv til initiativet og ber lydighetskomiteen ta denne videre.

13. Annet

- Lp cup mellom klubbene – hør med Ann -Elise Thoresen om mal og regelverk.
- Regnskap, halvårs gjennomgang. Avdelingen har tjent, og brukt noe mer enn budsjettet. Enda har vi mange inntektsgivende aktiviteter igjen, slik at vi har tro på at vi lander omtrent i balanse.
- Klubbmesterskap
 - o Kim sjekker opp med schæferhundklubben om området er ledig.

Neste møte, tid og sted;

Uken før utstillingen – dag/dato ikke bestemt.